

Frequently Asked Questions (FAQ) about S.1 Admission for 2022/23

有關本校中一入學申請 (2022/23年度) 的一些常見問題

1. As I know that your school will not join the central allocation scheme, what should I do if I want to choose your school?

得知 貴校不參加中央派位，我應如何向 貴校遞交中一入學申請？

You may wish to submit your application to our school starting from 28 September 2021. The deadline for application is 3 December 2021. We shall inform every applicant about the details of the interview on 7 January 2022 by mail. Any student who accepts our admission offer, will no longer be eligible for the Central Allocation.

入學申請表可於今年2021年9月28日開始遞交，截止申請日期為2021年12月3日。本校將於2022年1月7日以書面通知家長有關面試時間和其他細節。學生如接受本校的中一學位，必須同時放棄中央派位。

2. Will the school fee be increased?

貴校會不會加學費？

Our annual school tuition fee for S.1 is \$19,800 (10 installments). The school fee will be raised by not more than 10% next year.

本校本年度中一的學費是港幣 19,800 元(分十期繳交)。下學年學費將有所調整，但加幅將不會多於10%。

3. Under the ‘Through-train School Policy’ of the Po Leung Kuk Laws Foundation College (PLKLFC) and the Po Leung Kuk Luk Hing Too Primary School (PLKLHT), how can the P.6 graduates of the PLKLHT be admitted to the PLKLFC?

根據保良局羅氏基金中學和保良局陸慶濤小學的「一條龍學校」政策，陸慶濤小學的小六畢業生直升羅氏基金中學的安排是如何進行的？

According to the ‘Through-train School Policy’, the P.6 graduates of the PLKLHT will be admitted to the PLKLFC once they have successfully completed the S.1 registration.

根據「一條龍學校」政策，保良局陸慶濤小學的小六畢業生，在辦妥註冊後，可以直升保良局羅氏基金中學中一。

4. Apart from the S.1 Places, reserved for PLKLHT P.6 graduates, how many S.1 places are available for other S.1 applicants?

除了預留給陸慶濤小學小六畢業生的一條龍中一學位外，還有多少個中一學位可供其他學生申請？

There will be about 40% S.1 places available for other S.1 applicants.

還有大約40% 中一學位可供其他學生申請。

5. When shall I receive the news about the selection results from your school?

我何時可以知道取錄結果？

All applicants will be invited to attend the first admission interview on 15 or 22 January 2022. Applicants will be informed of the details of the first admission interview on 7 January 2022 by mail. Shortlisted applicants will be invited to attend the second admission interview on 5 March 2022. Parents can log on to our school website on 25 February 2022 (<http://www.plklfc.edu.hk>) to check if your child is shortlisted to attend the second interview using applicant's full English name and application number. The admission results will be released on 31 March 2022 via our school website and by mail. Any student who accepts our admission offer will no longer be eligible for the Central Allocation.

所有申請人均會被邀請參加第一次面試(2022年1月15日或1月22日)，本校將於2022年1月7日以書面通知家長有關第一次面試的安排。其中表現優異者將獲邀請參加於2021年3月5日舉行的第二次面試。家長須於2022年2月25日自行登入本校網頁(<http://www.plklfc.edu.hk>)，並以貴子弟的申請編號及英文姓名查詢貴子弟是否被邀請參加第二次面試。取錄結果將於2022年3月31日透過本校網頁及郵寄方式公布。獲取錄學生如接受本校的中一學位，必須同時放棄中央派位。

6. If my child has been successfully selected by your school, is my child still eligible to join the central allocation scheme?

假如我的子女獲貴校取錄，他仍可以參加中央派位嗎？

Any student who accepts the admission offer will no longer be eligible for the Central Allocation.

學生如接受本校的中一學位，必須同時放棄中央派位。